
Dz-06.0021.19.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XIX SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XIX sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 11 grudnia 2015 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XIX otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 19.00 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

Po otwarciu sesji Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję mieszkańców. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

poinformował, że wpłynął do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem: 

 

1. w sprawie projektu budowy oświetlenia ul. Nad Zalewem, druk nr 165. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 15, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 6  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 5 

 

2. w sprawie zmiany składu Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 166. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 16, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 5  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XVIII, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 163, 



4. Korekta Uchwały Nr XVI/124/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.09.2015 r.  

w sprawie zmiany realizatorów zadania pn. „Przebudowa schodów w parku „Młynówka 

Królewska” przy przejściu dla pieszych przez ul. Przybyszewskiego”, druk nr 164, 

5. Opinia w sprawie projektu budowy oświetlenia ul. Nad Zalewem, druk nr 165, 

6. Zmiana składu Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 166, 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XVIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Przewodniczący udzielił głosu przybyłym na sesję gościom. 

Pierwszy głos zabrał p. Wojciech Brandys. Zwrócił uwagę, że w sprawie ustawienia balonu nad 

kortami tenisowymi przy KS Bronowianka został wydany wyrok sądowy oraz decyzja nadzoru 

budowlanego o rozbiórce balonu co jest najlepszym rozwiązaniem. Stwierdził również, ze balon 

się wywróci, a jego postawienie łamie ustawę antysmogową.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Dzielnicy VI nie jest stroną w postępowaniu  

i przedstawione wnioski jej nie dotyczą. Powiedział również, że z informacji otrzymanych od 

dyrektora KS Bronowianka wynika jednoznacznie, iż Klub nie jest inwestorem w sprawie balonu  

w związku z tym Klub złożył odwołanie od wyroku. Ponadto poinformował, że KS Bronowianka 

otrzymał zgodę od Gminy Miejskiej Kraków (właściciela działki) na wydzierżawienie terenu. 

Wydzierżawienie nastąpiło na podstawie umowy Klubu z dzierżawcą terenu, na którym 

wybudowano balon. 

Kolejna osoba, która zabrała głos stwierdziła, ze inwestorem na w/w terenie jest KS 

Bronowianka. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jeśli do Rady Dzielnicy trafi prawomocny dokument, że 

inwestycja na terenie KS Bronowianka jest nielegalnie postawiona i ma być rozebrana zostanie 

wystosowane pismo do nadzoru budowlanego z prośbą o zbadanie sprawy i jeśli będzie to 

zasadne dopilnowanie rozbiórki inwestycji. Zaproponował mieszkańcom aby zwrócili się do 

instytucji nadzorujących organizacje pozarządowe i do Prezydenta Miasta Krakowa w celu 

zajęcia przez nich stanowiska w sprawie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dot. 

Klubu. 

Dyskusja pomiędzy mieszkańcami i przewodniczącym Rady 

Następną osobą która zabrała głos był p. Kazimierz Łodziński. Poinformował, że złożył pismo do 

Rady Dzielnicy. Poparł w/w inwestycję i funkcjonowanie balonu. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 163) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 



wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/160/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 164) przygotowany przez Zarząd w sprawie korekty Uchwały Nr 

XVI/124/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.09.2015 r. w sprawie zmiany realizatorów 

zadania pn. „Przebudowa schodów w parku „Młynówka Królewska” przy przejściu dla pieszych 

przez ul. Przybyszewskiego”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/161/2015 
w sprawie korekty Uchwały Nr XVI/124/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

24.09.2015 r. w sprawie zmiany realizatorów zadania pn. „Przebudowa schodów  

w parku „Młynówka Królewska” przy przejściu dla pieszych przez  

ul. Przybyszewskiego” 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 165) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu budowy 

oświetlenia ul. Nad Zalewem. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/162/2015 
w sprawie projektu budowy oświetlenia ul. Nad Zalewem 

 

 

 

 



Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 166) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany składu 

Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/163/2015 
w sprawie zmiany składu Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 7 

Głos zabrali:  

1. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, że w dniu 11.12.2015 r. wzięła udział w odbiorze prac związanych  

z montażem sygnalizacji świetlnej na ul. Zielony Most, które zostały wykonane  

z poprawkami, 

2. Wojciech Borkowski: 

 Złożył na ręce Przewodniczącego Rady puchar za zajęcie III miejsca przez Dzielnicę VI  

w turnieju piłki nożnej, 

3. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 29.12.2015 r., 

 Poinformował, że Zarząd Dzielnicy VI delegował na odbiór remontu kapliczki św. Jakuba 

p. Waldemara Antosiewicza, 

 Złożył życzenia świąteczne. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XIX sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa. 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

         
               
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


